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香港認知障礙症協會8月19日(星期三)九龍區賣旗日活動回條關心化作行動
請支持2020年8月19日九龍區賣旗日

敬請於7月29日或之前 
交回此表格，感謝支持！

致: 香港認知障礙症協會     傳真：2815 8408    電郵：pfr@hkada.org.hk
郵寄地址：新界葵涌大連排道132-134號TLP132七樓A室
查詢電話：2815 8400盧小姐


1) 義工登記  (請在合適方格內加上 號及填寫資料)
□ 賣旗義工：樂意派         位義工協助賣旗。 (當中      位義工未滿14歲，已有監護人陪同參與。)
□ 我們樂意參與賣旗日，唯現時未能確定義工人數。
□ 義工於賣旗日當天自行往該區所屬旗站領取旗袋。(旗站位置稍後落實)
□ 本單位於賣旗日前派員到香港認知障礙症協會中心提取旗袋。
□ 請安排運送	       個旗袋到本單位 (數量須為10個旗袋或以上)
□ 戶內籌款：本單位樂意於賣旗日前以旗袋收集善款。本單位需旗袋      個。
- 旗袋內的捐款於活動結束後將直接交由銀行點算，本會不會紀錄個別旗袋內之善款。 
- 旗袋內之善款不會獲發捐款收據，如需捐款收據，請按選項3之捐款方法捐款支持。
□ 協助宣傳：請寄上單張      份作活動宣傳。
	企業/ 團體/ 學校名稱:
	

	地址:
	


	聯絡人:
	
	日間聯絡電話:
	

	電郵:
	
	傳真:
	

	賣旗日當天聯絡人姓名:
	
	賣旗日聯絡人手提電話:
	




2) 選擇賣旗地區 
(請選取3個賣旗區域，”1”為首選地區。本會將優先考慮義工所選擇之區域，唯有可能因實際情況而作更改，敬請見諒。) 
	地區選擇

	美孚
	
	旺角
	
	尖沙咀
	
	紅磡
	

	九龍塘
	
	樂富
	
	九龍灣
	
	觀塘
	



3) 捐款支持
[bookmark: _GoBack]我們樂意捐款			元支持認知障礙症患者及家庭照顧者支援服務。
□ 支票：抬頭請填寫「香港認知障礙症協會」或”Hong Kong Alzheimer’s Disease Association”，並寄回本會。
□ 銀行戶口轉賬：請連同入賬存根及此回條以傳真或郵寄方式交回本會。
　 滙豐銀行 #809-352867-001  　　		渣打銀行 #301-0-010267-8
注意事項
1. 凡未足14歲之賣旗義工必須由家長陪同參與。
2. 本會已為義工購買意外保險。
3. 參與賣旗義工須於8月19日當天賣旗完畢後，於指定時間內將旗袋交回指定的收集站。
4. 本會將致送感謝狀予完成賣旗的義工，以表謝意。

*社會福利署署長已批准三間機構於二零二零年八月十九日分別在港島區、九龍區及新界區賣旗，而我們已獲授權旗當日在九龍區賣旗。







你的個人資料只供本會與你通訊，作賣旗義工聯絡、寄發捐款收據、寄發籌款呼籲、接收本會服務推廣及教育資訊之用。所有個人資料將妥善儲存及絕對保密。你可隨時致電2338 1120要求本會停止使用你的個人資料作上述用途。若你不同意收到上述資訊，請在下列合適方格加上  號。

□　本人不同意香港認知障礙症協會使用我的個人資料作賣旗義工聯絡之用。
□　本人不同意香港認知障礙症協會使用我的個人資料作寄發捐款收據之用。
□　本人不同意香港認知障礙症協會使用我的個人資料作寄發籌款呼籲之用。
□　本人不同意香港認知障礙症協會使用我的個人資料作發送該會服務推廣及教育資訊之用。


簽署：____________________　　　姓名：____________________　　　日期：____________________
更新個人資料，請致電 2338 1120 或電郵至 headoffice@hkada.org.hk。
Reply Slip for HKADA Flag Day on 19 Aug 2020 (Kowloon Region)Render your Caring to Action.
Please support HKADA 19 Aug 2020 Kowloon Region Flag Day.

  
To: HKADA     Fax: 2815 8408    Email: pfr@hkada.org.hkPlease kindly send us this reply slip by 29 Jul. 
Thank you for your support.

Mailing Address: Flat A, 7/F, TLP132, 132-134 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, NT
Enquiry：2815 8400  Ms Yoanna LO

1) Volunteer Registration
For Organization/ Corporation/ School (Please  and fill the information.) 
　Flag Day Volunteer: We will have      volunteers to sell flag on HKADA Flag Day. (      of them are under the age of 14 and will be accompanied by their parents or guardians.)
	 We will join the Flag Day and reply the number of volunteer later.
 Volunteer will pick up the Flag Bag at the collection depot on Flag Day. (Depot location TBC)
 We will pick up the Flag Bags at HKADA centre before Flag Day.
 Please deliver	       _Flag Bags to us. (applicable for 10 volunteer or above.)
　Indoor Fundraising: Circulate/ place donation bag and collect donation. Please send us      donation bag(s).
	- The Flag bags will be sent to banks directly due to the security reason. We will not count the donation amount individually. No receipt will be issued for the donation collected in flag bags. Please make donation through the below donation methods if donation receipt needed.
　Promotion: Please send us        flyers for promotion.
 
	Name of Organization/ Corporation/ School:
	

	Address:
	


	Contact Person:
	
	Contact Tel:
	

	Email:
	
	Fax:
	

	Contact Person on Flag Day:
	
	Contact Tel on Flag Day:
	



2) Flag Selling District (Please select 3 preferred areas. “1” as the first priority. HKADA will try to accommodate accordingly.) 
	Flag Selling District

	Mei Foo
	
	Mongkok
	
	Tsim Sha Tsui
	
	Hung Hom
	

	Kowloon Tong
	
	Lok Fu
	
	Kowloon Bay
	
	Kwun Tong
	



3) Donation
I would like to donate HK$			to support people living with dementia and their caregivers.
 Cheque：Please make cheque payable to “Hong Kong Alzheimer’s Disease Association”)
 Direct Pay-in to the Bank Account of Hong Kong Alzheimer’s Association:
　 HSBC #809-352867-001  　　Standard Chartered Bank #301-0-010267-8
Notes
1. Volunteers under the age of 14 have to be accompanied by their parents or guardians.
2. HKADA will arrange personal accident insurance for volunteers.
3. Participated volunteers should return the Flag Bag to the specific Flag Bag collection depot on 19 Aug 2020.
4. Certificate will be presented to the participated volunteers as a token of appreciation for their support.

* (The Director of Social Welfare has given approval to three organizations to sell flags on Hong Kong Island region, in Kowloon region and the New Territories region respectively on 19 Aug 2020 and HKADA is authorized to conduct flag sale in Kowloon region on that day.)







Your personal data will be used for the purposes of providing you with HKADA’s Flag Day volunteer information, donation receipt, fundraising information, promotional and educational information. Your personal data will be kept securely and strictly confidential. You may request HKADA to stop using your personal data for any of the above mentioned purpose by contact us at 2338 1120. Should you find the above mentioned utilization of your personal data not acceptable, please indicate your objection by “” in the below box before signing.
□ I object to the utilization of my personal data in receiving HKADA’s Flag Day volunteer information.
□ I object to the utilization of my personal data in receiving HKADA’s donation receipt.
□ I object to the utilization of my personal data in receiving HKADA’s fundraising information.
□ I object to the utilization of my personal data in receiving HKADA’s promotional and educational information.


Signature：____________________　　　Name：____________________　　　Date：____________________
For personal updating, please contact us at 2338 1120 or email to headoffice@hkada.org.hk.
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Hong Kong Alzheimer's Disease Association





